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PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei Ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

din  data de 28.03.2018 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul. Ilea Sorin care a fost ales 
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 
37/2018 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali prezenți. Durata 
mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 

Dnul Ilea Sorin: 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 

 
Dnul Ilea Sorin: 
“Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, declar deschisă şedinţa de astăzi a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-
au înregistrat prezenţa până la această oră un număr de 19 consilieri. Lipsesc domnii 
consilieri: Muzsic Robert Eugen și domnul Mureșan Vasile. 

 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: Domnul Primar Dan  
Bobouțanu și d-nul Secretar Laslău Militon Dănuţ. 

  
Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul primăriei 

Municipiului Hunedoara precum si presa locală.” 
 

 

D-nul. Militon Dănuţ Laslău: 
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii, până la data 

prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local 
din data de  28.02.2018, 14.03.2018 și 22.03.2018. 

Procesele verbale ale şedinţelor anterioare, din data de 28.02.2018, 
14.03.2018 și 22.03.2018 au fost semnate de către Secretar, precum şi de către 
preşedintele şedinţelor anterioare şi se supun aprobării Consiliului Local. 

Procesele verbale se aprobă cu 19  voturi.” 
 
 

„Domnul Ilea Sorin : 
„Dau cuvântul dlui Primar pentru a prezenta ordinea de zi.” 

 
Dl. primar Bobouțanu Dan: 

                     „Propun suplimentarea ORDINII DE ZI prin introducerea după punctul 26, a 
următoarelor proiecte de hotărâre: 
 
        1. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local al 
municipiului Hunedoara nr. 288/2017 privind aprobarea Regulamentului Intern și a 
Regulamentului de Organizare și Funcţionare a Spitalului Municipal „Dr. Alexandru 
Simionescu” Hunedoara. 
 



        2. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Acord între Municipiul 
Hunedoara și Autoritatea Națională pentru Administrare și Reglementare în Comunicații 
(ANCOM). 
 
        3. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare între 
Municipiul Hunedoara și Agenția de Plăți și Intervenție pentru Agricultură (APIA) – Centrul 
Județean Hunedoara. 
 
        4. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală Ordinară a Acționarilor la Societatea APA 
PROD S.A. 
 
Iar după punctul 29,  prezentarea următoarelor: 
 
    1. Prezentarea adresei Agenției Naționale de Integritate nr. 9054/G/II/16.03.2018, 
înregistrată la Primăria municipiului Hunedoara sub nr. 21767/22.03.2018. 
 
        2. Prezentarea Notei de control nr. 2627/19.03.2018 a Instituției Prefectului - 
Județului Hunedoara, înregistrată la Primăria municipiului Hunedoara sub nr. 
21771/22.03.2018. 
 

Domnul Ilea Sorin: 
 „Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă cu  19 voturi.  
 Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător. 
 

După punctul 26 al ordinii de zi, se va lua o pauză de 20 de minute 
pentru studierea materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate pentru 
proiectele de hotărâre. 

 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care 

au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV 
inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în 
dezbaterea ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 
393/2004 privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la 
deliberarea şi adoptarea de hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă 
dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să 
anunţe, la începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77, sunt nule de drept.  

Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin 
ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată. Propunerea se aprobă în 
unanimitate, cu 19 voturi ”pentru”. 

 
Dnul Palcău Ciprian: 
” La  punctul 16,17 și 30, nu votez ” 



La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara, Str. Eroilor, nr.7, bl.30, sc. A, et. P, ap. 2. 
 

D-nul. Ilea Sorin: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 
Se dă cuvântul: 
 

Dnului Primar care prezintă Expunerea de motive. 
-      Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil-aviz favorabil; 
-      Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil-aviz favorabil; 

                 -      Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil-aviz favorabil; 
 

Se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dnul Filiche Ionel-Marius: 
 
„Da, mulțumesc. Aș dori să propun un amendament, la articolul 1 la prețul de 

vânzare și anume de la 25.500 de lei să fie modificat la suma de 36.000 de lei iar la art.3 
să se modifice ulterior cu avansul de 10% și anume în sumă de 3.600 de lei. Mulțumesc.” 

 
Dnul Bădin Ion: 
” Sunt de acord cu amendamentul pe care la propus domnul consilier Filiche, 

dar aș avea o rugăminte, totuși  pe viitor, reprezentanții Primăriei, Fondului Locativ, cei 
care fac evaluarea să ia legătura un pic și cu cei de la Fondul locativ să se intereseze 
totuși de prețurile la care s-au vândut diverse apartamente în ultimul timp în zonele 
respective. Pentru că și evaluatorii trebuie să se apropie cât de cât de prețul de piață și de 
zonele respective și de modul din  ce sunt construite blocurile și apartamentele respective, 
suprafețele lor. Aici nu e vorba de modul în care și-a întreținut sau și-a îmbunătățit chiriașul 
apartamentul. Se vând suprafețele și se vând zonele în care sunt amplasate aceste 
apartamente. Mulțumesc.” 

 
  Dnul Secretar Laslău Militon Dănuț: 

”Dacă îmi permiteți, cei de la Fondul Locativ nu pot să intervină, acei 
evaluatori sunt evaluatori autorizați, nu au dreptul să intervină.” 

 
Dnul Bădin Ion: 
” Am spus, nu trebuie  să intervină, Fondul Locativ, am spus evaluatorii să ia 

legătura, să vadă, să li se scoată să vadă totuși ce s-a vândut, cum s-a vândut.” 
 
  Dnul Secretar Laslău Militon Dănuț: 
  ”Evaluatorii trebuie să se ducă la fața locului. Întâmplarea face ca evaluatorul 
care a făcut evaluarea este în sală și vă poate da lămuriri.” 
 
  Dnul Bădin Ion: 
  „Vă spun dacă merg trei evaluatori la același apartament vor ieși trei 
rapoarte diferite cu sume diferențiate destul de mult.” 
  
  Se supune la vot amendamentul domnului Filiche Ionel-Marius. 

Amendamentul este votat în unanimitate. 



Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 cu amendament  se aprobă în unanimitate.  
Art.2   se aprobă în unanimitate.  
Art.3 cu amendament  se aprobă în unanimitate. 
Art.4-6  se aprobă în unanimitate.             
Hotărârea nr. 102/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

      La punctul 2 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată 
în Municipiul Hunedoara, Str. Batiz, nr.6, bl.L1, sc. B, et. IV, ap.60. 

 

D-nul. Ilea Sorin: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 
Se dă cuvântul: 
 

                 -      Dnului Primar  care prezintă Expunerea de motive. 
-      Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-      Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 

                 -      Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr. 103/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

 
La punctul 3 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre pentru îndreptarea erorii materiale din 
cuprinsul Hotărârii Consiliului Local nr.473/2017 privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara,  Str. Trandafirilor, nr.19, bl.26, sc. A, et. 3, ap. 37. 

 
D-nul. Ilea Sorin 

                      „ Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 

                 -      Dnului Primar care prezintă Expunerea de motive. 
-      Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-      Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 

                 -      Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
 Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.  
 
  Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

   Art.1-3 se aprobă în unanimitate.            
   Hotărârea nr. 104/2018 se aprobă în unanimitate. 



  La punctul 4 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind prelungirea contractelor de închiriere 
pentru unitățile locative construite de către Agenţia Naţională pentru Locuinţe din 
municipiul Hunedoara, Str. Luncii, nr.2, blocul 7 şi Aleea Cîmpului, nr.4, blocul 6. 

 
 
D-nul. Ilea Sorin: 

                      „ Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 

                  -     Dnului Primar care prezintă Expunerea de motive. 
 -     Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
 -     Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 

                  -     Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
                  -     Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.105/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe  acordate 
cu chirie din fondul locativ de stat aflate în administrarea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara. 

 
D-nul. Ilea Sorin: 

                      „ Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 

                 -       Dnului Primar  care prezintă Expunerea de motive. 
 -     Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
 -     Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 

                  -     Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 

  Se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
  D-nul Leanca Marius: 
  ”Având în vedere că s-a strecurat o eroare materială cu privire la etaj și 
numărul apartamentului, propun modificarea articolului 1 la Proiectul de hotărâre privind 
repartizarea unor locuinţe acordate cu chirie din fondul locativ de stat aflate în 
administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara după cum urmează: la art. 1 
aprobă repartizarea locuinței situate în municipiul Hunedoara, strada Eliberării , nr. 1, bloc 
G9 , sc. A,etaj 2, apartament 37, doamnei Bârsan Rodica.” 
   
   



  Se supune la vot amendamentul domnului Leanca Marius. 
  Amendamentul este votat în unanimitate. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-2 cu amendamentul propus se aprobă în unanimitate.    
Art. 3-4  se aprobă în unanimitate.       
Hotărârea nr. 106/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 6 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui 
spațiu în suprafață de 2 mp, aflat în proprietatea Municipiului Hunedoara, situat în incinta 
Bazinului de Înot al municipiului Hunedoara, în vederea amplasării unor automate de 
băuturi şi produse alimentare. 
 

D-nul. Ilea Sorin: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 -  Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
 -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
 -  Se prezintă raportul comisiei Urbanism-aviz favorabil; 
 -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil; 
 -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.            
 
 

Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 
caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, cu modificările ulterioare, în următoarea componenţă: 
 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru 
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în 

vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru închirierea unui spațiu în suprafață de 2 
mp, aflat în proprietatea Municipiului Hunedoara, situat în incinta Bazinului de Înot al 
municipiului Hunedoara, în vederea amplasării unor automate de băuturi şi produse 



alimentare, a constatat următoarele: 
 
- Colesniuc Dănuț – Șef Serviciu Complex sportiv "Michael Klein" Hunedoara și Ștrandul 
municipal - preşedinte_19__   voturi “pentru” 

 
- Ștefan Gențiana Claudia - consilier juridic  Compartiment Concesiuni, închirieri – 
secretar_19__   voturi “pentru” 

 
- Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – 
membru_19__   voturi “pentru” 

 
- Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru_19_   voturi “pentru” 

 
- Barabaș Ștefan Ilie – consilier juridic Compartiment Juridic, insolvență – membru_19_   
voturi “pentru” 

 
                     În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  
licitaţiei pentru închirierea spațiului menţionat mai sus,  este următoarea: 
 
- Colesniuc Dănuț – Șef Serviciu Complex sportiv "Michael Klein" Hunedoara și Ștrandul 
municipal - preşedinte; 
- Ștefan Gențiana Claudia - consilier juridic  Compartiment Concesiuni, închirieri – 
secretar; 
- Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – membru; 
- Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru; 
- Barabaș Ștefan Ilie – consilier juridic Compartiment Juridic, insolvență – membru. 
 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei de 
rezervă în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru închirierea spațiului menţionat 
mai sus, a constatat următoarele: 
 
-    Nimu Ioan – șef Birou Investiții – preşedinte de rezervă_19__voturi “pentru”   
- David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială – membru 
rezervă_19__voturi “pentru”   
 -   Preda Camelia – consilier juridic Serviciul  Fond Locativ și Relația cu Asociațiile de 
Proprietari Legalitate și Acțiuni în Instanță – membru rezervă_19_voturi “pentru”   
  
 

În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaţiei pentru închirierea spațiului menţionat mai sus,  este următoarea:   
                                                                                            
      - Nimu Ioan – șef Birou Investiții – preşedinte de rezervă; 

− David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială – membru rezervă; 
− Preda Camelia – consilier juridic Serviciul  Fond Locativ și Relația cu Asociațiile de 

Proprietari Legalitate și Acțiuni în Instanță – membru rezervă . 
 

         Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
 ”Domnule președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot, au fost votați în 



unanimitatea celor prezenți. ” 

 

Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Art. 5-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 107/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 

  La punctul 7 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la 
contractul nr. 280/23/10.04.2015, având ca obiect închirierea unui spaţiu, situat în 
Hunedoara, str. C-tin Brâncuşi, Bl. X2, camera 9. 

 
D-nul. Ilea Sorin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 

  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.108/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la 
Contractul de închiriere nr. 338/813/15.06.2017 încheiat între Municipiul Hunedoara şi 
Mono Tag 2014 SRL. 

 
D-nul. Ilea Sorin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 

  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.109/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 9 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre pentru încheierea unui act adiţional la 



contractul de comodat nr. 159/01.04.2011, cu modificările şi completările ulterioare, având 
ca obiect folosinţa gratuită a spaţiului, situat în Municipiul Hunedoara, str. Gh. Lazăr, nr. 2-
4, având destinaţia de „Centru de voluntariat şi servicii social-medicale”. 

 
D-nul. Ilea Sorin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 Se dă cuvântul: 
 -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 -   Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
 -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
 -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil; 
 -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 

  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.110/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

 
La punctul 10 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie 
publică a unor culoare de înot din cadrul  Complexului Sportiv „Michael Klein” Hunedoara - 
Bazinul de Înot,  în vederea desfăşurării unor activităţi de iniţiere. 

 
D-nul. Ilea Sorin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 -   Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
 -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-   Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil; 
-   Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

   
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.   
          

  Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 
caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea procesului-
verbal de către comisia de validare. 

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 



ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, cu modificările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
  1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 

2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru 
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în 

vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea unor culoare de înot 
din cadrul  Complexului Sportiv „Michael Klein” Hunedoara - Bazinul de Înot, în vederea 
desfăşurării unor activităţi de iniţiere, a constatat următoarele: 
 

Preşedinte:  Colesniuc Dănuț – Sef Serviciu Complex sportiv ,,Michael Klein” _19__   
voturi “pentru” 

Membri:        Popa Anișoara  - Director economic Direcţia economică_19__   voturi 
“pentru” 

 Ștefan Gențiana Claudia –Consilier juridic Compartiment Concesiuni 
Închirieri_19__   voturi “pentru” 

 Preda Camelia - consilier juridic Serviciul fond locativ şi relaţia cu 
asociaţiile de proprietari, legislaţie şi acţiuni în instanţă_19__   voturi “pentru” 

 Rusu Violeta - Şef Birou încasări şi inventar_19__   voturi “pentru” 
 

                                                                    
În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  

licitaţiei pentru închirierea culoarelor menţionate mai sus,  este următoarea: 
 
 

Preşedinte:  Colesniuc Dănuț – Sef Serviciu Complex sportiv ,,Michael Klein”;  
Membri:        Popa Anișoara  - Director economic Direcţia economică; 

 Ștefan Gențiana Claudia –Consilier juridic Compartiment Concesiuni 
Închirieri; 

 Preda Camelia - consilier juridic Serviciul fond locativ şi relaţia cu 
asociaţiile de proprietari, legislaţie şi acţiuni în instanţă. 

     Rusu Violeta - Şef Birou încasări şi inventar. 
 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei de 
rezervă în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru închirierea culoarelor 
menţionate mai sus, a constatat următoarele: 
 

 Preşedinte de rezervă: Ponta Cristina– Administrator Public_19__voturi “pentru”   
Membrii de rezervă:     Lica Maria-Diana- Inspector Specialitate Complex sportiv 

,,Michael Klein” _19__voturi “pentru”   
Pahonţu Cristina  – inspector Birou Concesiuni, 

închirieri_19__voturi “pentru”   
David Camelia  - consilier juridic Direcția de Asistenţă 

Socială_19__voturi “pentru”   



Rusu Ileana – referent Birou încasări şi inventar_19__voturi 
“pentru”   
   În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaţiei pentru închirierea spațiului menţionat mai sus,  este următoarea:   
                                                                                            

Preşedinte de rezervă:        Ponta Cristina– Administrator Public 
Membrii de rezervă:      Lica Maria-Diana- Inspector Specialitate Complex sportiv 

,,Michael Klein”; 
       Pahonţu Cristina  – inspector Birou Concesiuni, închirieri; 
       David Camelia  - consilier juridic Direcția de Asistenţă 

Socială; 
       Rusu Ileana – referent Birou încasări şi inventar 

 
          Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
 ”Domnule președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot, au fost votați în 

unanimitatea celor prezenți. ” 

 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art. 5-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 111/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

  La punctul 11 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitație 
publică a MODULELOR LEGUME FRUCTE: M1, M2, M3, M4, M5, M6, M7, M8, M9, M10, 
M11, M12, M13, M14, M15, M16 ȘI M17 compuse din 4 mese mozaicate, amplasate în 
Hala Mică (Platou acoperit) – Piața Obor, situată în municipiul Hunedoara, str. Bicaz, nr. 
2A. 

 
D-nul. Ilea Sorin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 

Se dă cuvântul: 
                   - Dlui Primar care prezintă Expunerea de motive. 
                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 

- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil; 

   
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.   
 

Se trece la votarea titlului hotărârii și la votarea pe articole. 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 



Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în 

vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru închirierea MODULELOR LEGUME 
FRUCTE: M1, M2, M3, M4, M5, M6, M7, M8, M9, M10, M11, M12, M13, M14, M15, 
M16 ȘI M17 compuse din 4 mese mozaicate, amplasate în Hala Mică (Platou 
acoperit) – Piața Obor, situată în municipiul Hunedoara, str. Bicaz, nr. 2A, a 
constatat următoarele: 
 

- Roncea Vasile – director – Serviciul Public Administrația Piețelor și Oboarelor – 
președinte_19__voturi “pentru” 
 

-   Sava Vasile – Compartimentul Control Comercial, disciplina în construcții și mediu 
– membru_19__voturi “pentru” 

 
- Muntean Adriana Mihaiela – inspector - Serviciul Buget, Finanţe, Contabilitate – 

membru_19__voturi “pentru” 
 
-  Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic – Compartimentul Concesiuni, închirieri 

– membru_19__voturi “pentru” 
 

         -   Muntean Ioan – consilier - Birou Urbanism – membru_19__voturi “pentru”     
                                                  

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării 
licitaţiei amintită mai sus,  este următoarea: 

 
- Roncea Vasile – director – Serviciul Public Administrația Piețelor și Oboarelor – 

președinte 
-   Sava Vasile – Compartimentul Control Comercial, disciplina în construcții și mediu 

– membru; 
- Muntean Adriana Mihaiela – inspector - Serviciul Buget, Finanţe, Contabilitate – 

membru; 
-  Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic – Compartimentul Concesiuni, închirieri 

– membru; 
         -  Muntean Ioan – consilier - Birou Urbanism – membru. 

 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 
rezervă a comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru închirierea 
MODULELOR LEGUME FRUCTE: M1, M2, M3, M4, M5, M6, M7, M8, M9, M10, M11, 
M12, M13, M14, M15, M16 ȘI M17 compuse din 4 mese mozaicate, amplasate în Hala 
Mică (Platou acoperit) – Piața Obor, situată în municipiul Hunedoara, str. Bicaz, nr. 2A., a 
constatat următoarele: 
 



Oboroceanu Eleonora– Serviciul Public Administraţia Pieţelor şi Oboarelor -   
preşedinte_19__voturi “pentru” 

 
 Bălăcescu Amalia – Compartimentul Control Comercial, disciplina în construcții și mediu 

– membru_19__voturi “pentru” 
 
 Bistrian Carla –   Direcția economică – membru_19__voturi “pentru” 

 
 Malea Raul Nicolae – consilier juridic – Compartiment Relații și Secretariat Consiliu Local 

– membru_19__voturi “pentru” 
 
Dragota Iosif – consilier – Birou Urbanism – membru_19__voturi “pentru”  
 
 

 În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei amintită mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
 Oboroceanu Eleonora– Serviciul Public Administraţia Pieţelor şi Oboarelor -   preşedinte 
 Bălăcescu Amalia – Compartimentul Control Comercial, disciplina în construcții și mediu 

– membru; 
 Bistrian Carla –   Direcția economică – membru; 
 Malea Raul Nicolae – consilier juridic – Compartiment Relații și Secretariat Consiliu Local 

– membru; 
Dragota Iosif – consilier – Birou Urbanism – membru. 

 
 

          Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
 ”Domnule președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot, au fost votați în 

unanimitatea celor prezenți.” 
 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art. 5-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 112/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 12 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitație 
publică a unor terenuri, spaţii şi mese comercializare legume-fructe şi flori, situate în 
municipiul Hunedoara, str. Bicaz, nr.2 (Piaţa Obor) și bld. Mihai Viteazu, FN (Piaţa 
Dunărea). 

 
D-nul. Ilea Sorin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

Se dă cuvântul: 
                   - Dlui. Primar care prezintă Expunerea de motive. 
                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 

- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil; 

 
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 



  Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.   

  
 

Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 
caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în 

vederea închirierii unor terenuri spaţii şi mese comercializare legume-fructe şi flori, situate 
în municipiul Hunedoara, str. Bicaz, nr.2 (Piaţa Obor) și b-dul. Mihai Viteazu, FN (Piaţa 
Dunărea), a constatat următoarele: 
 

- Roncea Vasile – Director S.P.A.P.T.O. – Serviciul Public Administrația 

Piețelor, Târgurilor și Oboarelor – președinte_19__voturi “pentru”     

- Sava Vasile – inspector Compartiment Privatizare si Control Comercial  – 

membru_19__voturi “pentru”     

- Muntean Adriana Mihaela – inspector - Serviciul Buget, Finanţe, 

Contabilitate – membru_19__voturi “pentru”     

- Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic – Compartimentul concesiuni, 

închirieri, administrarea patrimoniului, privatizare – membru_19__voturi “pentru”     

           -          Muntean Ioan – consilier - Birou Urbanism – membru_19__voturi “pentru”     

                                                  
În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării 

licitaţiei amintite mai sus,  este următoarea: 
 

- Roncea Vasile – Director S.P.A.P.T.O. – Serviciul Public Administrația 
Piețelor, Târgurilor și Oboarelor – președinte 
- Sava Vasile – inspector Compartiment Privatizare si Control Comercial  – 
membru; 
- Muntean Adriana Mihaela – inspector - Serviciul Buget, Finanţe, 
Contabilitate – membru; 
- Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic – Compartimentul concesiuni, 
închirieri, administrarea patrimoniului, privatizare – membru; 



- Muntean Ioan – consilier - Birou Urbanism – membru. 
 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 
rezervă a comisiei în vederea închirierii unor terenuri spaţii şi mese comercializare 
legume-fructe şi flori, situate în municipiul Hunedoara, str. Bicaz, nr.2 (Piaţa Obor) și b-dul. 
Mihai Viteazu, FN (Piaţa Dunărea), a constatat următoarele: 
 
      -Oboroceanu Eleonora – Serviciul Public Administrația Piețelor, Târgurilor și 

Oboarelor -  preşedinte_19__voturi “pentru” 

      -Bălăcescu Amalia Viola – Compartimentul Control Comercial, disciplina în construcții 

și mediu – membru_19__voturi “pentru” 

      -Bistrian Carla – Inspector – Serviciul Buget, Finanțe, Contabilitate - 

membru_19__voturi “pentru” 

      -Malea Raul Nicolae – consilier juridic – Compartimentul Relații și Secretariat Consiliul 

Local – membru_19__voturi “pentru” 

      -Moise Iulica – Consilier – Birou Urbanism – membru_19__voturi “pentru”  

 
 În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 

desfăşurării licitaţiei amintite mai sus,  este următoarea:                                                                                             
 

 -Oboroceanu Eleonora – Serviciul Public Administrația Piețelor, Târgurilor și Oboarelor -  
preşedinte 

 -Bălăcescu Amalia Viola – Compartimentul Control Comercial, disciplina în construcții și 
mediu – membru; 

 -Bistrian Carla – Inspector – Serviciul Buget, Finanțe, Contabilitate - membru 
 -Malea Raul Nicolae – consilier juridic – Compartimentul Relații și Secretariat Consiliul 

Local – membru; 
 -Moise Iulica – Consilier – Birou Urbanism – membru. 

 

          Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
 ”Domnule președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot, au fost votați în 

unanimitatea celor prezenți.” 
 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art. 5-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 113/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

           La punctul 13 al ordinii de zi (adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara, Str. Rândunicii, nr. 4, bl. 28,sc. E, et.1, ap. 86. 
 

D-nul. Ilea Sorin: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

Se dă cuvântul: 



                   - Dlui. Primar care prezintă Expunerea de motive. 
                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 

- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.114/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

  La punctul 14 al ordinii de zi (adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție).  Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei 
convenabile, situată în Municipiul Hunedoara, Str. Pinilor, nr. 6, bl. 38, sc. A, et. 4, 
ap. 25. 
 

D-nul. Ilea Sorin: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

Se dă cuvântul: 
                   - Dlui. Primar care prezintă Expunerea de motive. 
                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 

- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 

D-nul Filiche Ionel-Marius: 
” Mulțumesc. Și aici aș dori să propun un amendament la prețul propus spre 

vânzare și anume de la 17.400 de lei la suma de 22.000 de lei și ulterior modificarea 
articolului 3 cu avansul de 10% în sumă de 2.200 lei. Mulțumesc.” 
 
  Se supune la vot amendamentul domnului Filiche Ionel-Marius 

Amendamentul este votat în unanimitate. 
Se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 cu amendamentul propus  se aprobă în unanimitate. 
Art.2  se aprobă în unanimitate. 
Art.3  cu amendamentul propus  se aprobă în unanimitate. 
Art.4-6  se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.115/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi (adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea plății cotizației pentru anul 2018 a 
Municipiului Hunedoara în calitate de membru al Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 
"Sistemul Integrat de Gestionare a Deșeurilor Județul Hunedoara”. 

  
D-nul. Ilea Sorin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 



Se dă cuvântul: 
                   - Dlui. Primar care prezintă Expunerea de motive. 
                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 

- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
    - Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 

 
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.116/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 16 al ordinii de zi (adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție).  Proiect de hotărâre privind  aprobarea plății cotizației pentru anul 2018 a  
Municipiului Hunedoara  în calitate de membru  al Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 
AQUA PREST Hunedoara. 

  
D-nul. Ilea Sorin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
                        
  Dnul Secretar Laslău Militon Dănuț: 
  ” Domnul Palcău a anunțat că nu participă la dezbatere și la vot.„ 
 

Se dă cuvântul: 
                   - Dlui. Primar care prezintă Expunerea de motive. 
                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 

- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
    - Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 

 
 

  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi”pentru” 
Art.1-5 se aprobă cu 18 voturi ”pentru”    
Hotărârea nr.117/2018 se aprobă cu 18 voturi ”pentru”. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi (adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți).  Proiect de hotărâre privind numirea reprezentantului Municipiului Hunedoara în 
Adunarea Generală a Acționarilor la Societatea APA PROD S.A.  

 
D-nul. Ilea Sorin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
   
  Dnul Secretar Laslău Militon Dănuț: 
  ”Domnul Palcău a anunțat că nu participă la dezbatere și la vot.„ 

 

Se dă cuvântul: 
                   - Dlui. Primar care prezintă Expunerea de motive. 
                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 



- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 

    - Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
    - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 

Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi”pentru” 
 Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările  ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru   
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea reprezentantului 

Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Acționarilor la Societatea Apa Prod SA , a 
constatat următoarele: 

  
− Domnul Nimu loan_18_voturi “pentru” 
     În urma acestor rezultate, reprezentantului Municipiului Hunedoara în 

Adunarea Generală a Acționarilor la Societatea Apa Prod SA este domnul Nimu Ioan. 
 

          Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
 ”Domnule președinte, domnul Nimu, înscris pe buletinul de vot a a fost votat 

în unanimitatea celor prezenți, adică 18 voturi.” 
 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art. 2-5 se aprobă cu 18 voturi „pentru”. 
Hotărârea nr. 118/2018 se aprobă cu 18 voturi „pentru”. 
 
La punctul 18 al ordinii de zi (adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 
2018 pentru Societatea PARC INDUSTRIAL S.R.L. Hunedoara, precum şi acordarea unui 
mandat împuternicitului Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală 
a Asociaţilor la Societatea PARC INDUSTRIAL S.R.L. Hunedoara. 

 
  D-nul. Ilea Sorin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

Se dă cuvântul: 



                   - Dlui. Primar care prezintă Expunerea de motive. 
                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 

- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 

    - Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
    - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate    
Hotărârea nr.119/2018 se aprobă  în unanimitate. 
 

  La punctul 19 al ordinii de zi (adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție).  Proiect de hotărâre privind încheierea unui acord de parteneriat între municipiul 
Hunedoara şi Asociaţia Retromobil Club România, în vederea organizării evenimentului 
„Retroparada Primăverii 2018”. 
 

D-nul. Ilea Sorin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

Se dă cuvântul: 
                   - Dlui. Primar care prezintă Expunerea de motive. 
                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 

- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
         - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate    
Hotărârea nr.120/2018 se aprobă  în unanimitate 
 
 
La punctul 20 al ordinii de zi (adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție).  Proiect de hotărâre privind participarea municipiului Hunedoara prin Consiliul 
Local al municipiului Hunedoara în calitate de coorganizator alături de Asociația Non-Profit 
„Traio Laceo – Trai Bun”, la organizarea evenimentului „Ziua Internaţională a Romilor”, 
care se va desfășura la Hunedoara în data de 28 aprilie 2018. 

  
D-nul. Ilea Sorin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
    



  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate    
Hotărârea nr.121/2018 se aprobă  în unanimitate. 
 
La punctul 21 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea categoriilor de venituri luate în calcul la 
stabilirea venitului lunar pe membru de familie a susținătorilor legali a persoanelor 
vârstnice îngrijite în cadrul Centrului Social Multifuncțional pentru Persoane Vârstnice din 
municipiul Hunedoara. 

 
D-nul. Ilea Sorin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -  Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 

  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate    
Hotărârea nr.122/2018 se aprobă  în unanimitate 
 
 
La punctul 22 al ordinii de zi (zi (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea GHIDULUI 
SOLICITANTULUI pentru punerea în aplicare a Legii nr. 350/2005 privind regimul 
finanţărilor nerambursabile din fondurile publice alocate pentru activităţi nonprofit de 
interes general, cu modificările şi completările ulterioare. 

 
D-nul. Ilea Sorin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 

D-nul Voinia Claudiu Sorin: 



”Am recitit acum rapid Ghidul Solicitantului, propus spre aprobare și am 
observat doar că nu propunem nici o limită maximă pentru un proiect. Pe cale de 
consecință un proiect de cultură poate lua toți banii de la cultură, un proiect pe culte poate 
lua toți banii de la culte, eu cred că interesul nostru nu e să avem un singur beneficiar. 
Poate fii un beneficiar foarte bun care să facă un proiect foarte bun dar nu știu dacă e ok 
să câștige toți banii alocați, un singur beneficiar. Și aș propune o limită maximă de măcar 
20%, deci care ar asigura că vor fi măcar 5 proiecte câștigătoare.” 

 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Permiteți să răspund, preferabil era să fii discutat înainte și v-aș fi explicat. 

Tocmai asta este solicitarea ONG-urilor de a nu mai pune limite maxime pentru că s-a 
întâmplat ca pe cultură cineva să dorească să scrie o carte care l-ar fi costat 7000 de lei și 
se alocau 3000 de lei și proiectul era blocat. Și atunci vom finanța proiectele care sunt 
bune pentru că aici noi vorbim de o finanțare transparentă, adică nu înțelege cineva că 
cine știe îi acordăm la un scriitor să scrie o carte și la altcineva nu. Toate intră în 
dezbatere, mai ales că acest proiect a stat în dezbatere publică, deci el în dezbatere 
publică nu a primit nici o corecție, încă din contră, chiar toți cei care au aplicat până acum 
au spus da, într-adevăr este mult mai bine așa. Sau am avut de exemplu Ansamblul de 
dansuri de la Club Sportiv Școlar care are un parteneriat cu o localitate din Franța, unde s-
a demonstrat cât era suma necesară și niciodată nu puteau să aplice pentru că era mai 
mai mult cu o mie de lei și nu aveau cum să primească. La asta ne-am gândit. Deci nu e 
de-a îngrădi ci fiecare în momentul de față cu cât are un proiect mai bine scris și 
structurat, atât va primi. Domnul Ticula, vă rog completări,” 

 
D-nul Ticula Viorel-Șef birou Proiecte cu Finanțare Europeană: 
” Bună ziua, nu am.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
” OK, am răspuns bine.” 
 
D-nul Voinia Claudiu Sorin: 
”Părerea mea personală este că am putea ajunge ca un singur beneficiar să 

ia toți banii pe o anumită categorie. De exemplu și eu unul mi-aș dori ca să fie cel puțin 
câteva proiecte câștigătoare.”  

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
” Foarte bine, cine depune va avea câștig de cauză, dar încă o dată vă repet, 

a stat în transparență, câte zile?  Conform procedurilor, da? Cu toate ONG-urile.” 
 
D-nul Voinia Claudiu Sorin: 
” În atribuțiile consilierului local este și aceea de a aduce amendamente. Le-

am observat, am și spus la începutul intervenției mele, am observat asta pe parcursul 
ședinței. Chiar lucrez pe proiecte și nu am întâlnit până acum nici un Ghid al solicitantului 
fără limită maximă. Și sunt foarte activ pe proiecte de zeci de ani.” 

 
  D-nul. Ilea Sorin: 

„ Domnul Voinia, care este până la urmă propunerea dumneavoastră?” 
 
 
D-nul Voinia Claudiu Sorin: 
”Aș propune o limită maximă de 20 - 25% din fondul alocat.” 
 



D-nul. Ilea Sorin: 
„ Unde anume?” 
 

D-nul Voinia Claudiu Sorin: 
”Pe fiecare categorie. Ghidul Solicitantului punctul 5, aliniat 2, valoare 

maximă per proiect .” 
 
D-nul. Ilea Sorin: 
” Deci Ghidul Solicitantului, punctul 5, aliniat 2, da ? Și propunerea este ?„ 
 

D-nul Voinia Claudiu Sorin: 
” Modificarea valorii maxime la 25% din fondul anual aprobat.” 
 

D-nul. Ilea Sorin: 
”Supunem la vot amendamentul propus de domnul Voinia. Cine este pentru? 
 
D-nul Bădin Ion: 
„ Vă rog să citiți ca să vedem exact !” 
 

D-nul Voinia Claudiu Sorin: 
„ Deci avem valoare minimă de 1000 de lei, rezonabil că nu vine cineva cu 

500 de lei...acolo la valoarea maximă propun  maxim 25% din fondul anual aprobat.” 
 

D-nul Bădin Ion: 
” Acum, eu nu vreau să intru în contradictoriu dar, domnul Voinia ..” 
 

 D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
” Valoarea maximă există !” 
 

D-nul Bădin Ion: 
” Da, există o valoare maximă și nu cred că până la urmă se va aloca toată 

suma pentru acel proiect care vine. Dacă sunt 5 proiecte, probabil în funcție și de 
complexitatea lor, se va aloca procentual pentru fiecare, sigur că da, adică chiar dacă îi 
singur nu mă gândesc că dacă îi 100.000 de Euro , îi dau la ăla 100.000 Euro când 
proiectul lui valorează poate numai 25 000 Euro.” 

 

D-nul Voinia Claudiu Sorin: 
„ Deci poate fi depus un proiect care să, căruia să-i fie alocată întreaga sumă 

de pe un domeniu. Deci asta se permite prin acea valoare maximă per proiect.” 
 
D-nul. Ilea Sorin: 
„Da domnul Giurgiu, poftiți.” 
 

Dnul Giurgiu Radu Bogdan: 
” Aș dori să spun că ceea ce specifică colegul meu mi se pare pertinent. De 

ce: să presupunem că vine un proiect foarte bun care solicită să zicem 70% din întreaga 
sumă și este aprobat. Al doilea proiect foarte bun, solicita 40% și nu mai poate să mai 
acceadă, fiindcă primul a luat 70. Să presupunem că și al treilea vrea tot 40, al patrulea tot 
40 și de abia al cincilea din punct de vedere al punctajului solicită să zicem 30%. Prin 
urmare s-ar putea să pierdem, niște proiecte, dacă cel mai bun dorește o valoare mai 
mare din totalul sumei alocate. Acesta mi se pare mie riscul pe care îl avem, dacă nu 
punem o plafonare. Prin urmare eu sunt de acord cu ceea ce a spus colegul meu.” 



 

 

 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Deci încă o dată repet, dumneavoastră sunteți cei care hotărâți, doar că 

dezbaterile acestea ar fi trebuit să fi avut loc în transparență decizională, să fi întrebat 
ONG-urile așa cum am stat eu la masă cu dânșii, totodată în comisii, că în comisii nu am 
citit nici un raport unde să se facă un amendament, ba am mai avut și o discuție anterioară 
în care iarăși am întrebat. Doi la mână, au existat anul trecut situații în care de exemplu 
chiar domnul Captari care avea o competiție, nu a putut să se înscrie cu proiectul respectiv 
pentru că depășea acel plafon maxim pe care îl puneți dumneavoastră. Au rămas banii 
nefolosiți. Proiectul a fost respins, banii au rămas. Hotărâți cum doriți, doar, interesant ar fi 
fost să ascultați punctul de vedere al ONG-urilor care depun astfel de proiecte, pentru că 
este solicitarea dânșilor. Domnul Ticula, greșesc?” 

 

D-nul Ticula Viorel-Șef birou Proiecte cu Finanțare Europeană: 
” Nu, domnul Primar și pot să dau un exemplu.” 
 
 
D-nul Bădin Ion: 
” Păi acolo scrie că în situația în care mai multe proiecte depuse în cadrul 

aceluiași domeniu de activitate au obținut același punctaj, comisia de selecție și de 
evaluare va decide  împărțirea sumelor alocate către beneficiari, deci este o comisie de 
selecție și probabil poate să existe o dată limită pentru depunerea să zic a proiectelor… și 
atunci, și criterii…” 

 
D-nul Ticula Viorel-Șef birou Proiecte cu Finanțare Europeană: 
„ Voiam să dau un exemplu domnului consilier, chiar acum pe Axa 10 unde 

pe învățământul tehnic și profesional, într-adevăr pe regiunea de vest sunt 3.000.000 de 
Euro alocați pe toată Regiunea de Vest și valoarea maximă a unui proiect poate să fie 5 
milioane de Euro, deci un UAT poate să ia toți banii din start, dar nu acesta este criteriul 
de departajare, cum spunea și domnul consilier mai devreme este o comisie de selecție și 
evaluare, care în baza punctajului și în baza sumei pe care o solicită fiecare, poate să facă 
criteriile de depunctare, de selecție. Și nu cred că o să vină un ONG pe parte de cultură să 
zic, să ceară un miliard jumate, 150.000 de lei și nu toate activitățile, bănuiesc din bugetul 
lui, vor fif eligibile, Deci eu nu văd un impediment față de, să a fie modificat Ghidul.” 

 
Dnul Secretar Laslău Militon Dănuț: 
„Vă mai mențineți amendamentul domnule consilier?” 
 
D-nul Voinia Claudiu Sorin: 
„Da.” 
 
Dnul Secretar Laslău Militon Dănuț: 
„ Îl supunem la vot atunci.” 
 
D-nul. Ilea Sorin: 
„ Supunem la vot amendamentul domnului Voinia!” 
 
Amendamentul întrunește 5 voturi ”pentru”(Scurtu Raul, Giurgiu Radu-

Bogdan, Voinia Claudiu Sorin, Vlad Săndel ,Popovici Corina Virginia) - și 14 voturi 
”abțineri”( Ardelean Daniel Cosmin, Bădin Ioan, Borca-Lucan Laura Valentina, 



Constantin Ioan, Fărcaș Bianca Magdalena, Filiche Ionel Marius, Ilea Sorin, Jitian 
Simion, Kofity Zoltan, Leanca Marius, Olariu Nicoleta, Palcău Ciprian Ștefan, Popa 
Mihaela,   Todor Ramona Elena). 

Amendamentul a fost respins. 
  Se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate    
Hotărârea nr.123/2018 se aprobă  în unanimitate 
 
La punctul 23 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
“REABILITAREA CLĂDIRILOR PUBLICE DIN MUNICIPIUL HUNEDOARA PENTRU 
CREȘTEREA EFICIENȚEI ENERGETICE - COLEGIUL NAȚIONAL IANCU DE 
HUNEDOARA“ . 

 
D-nul. Ilea Sorin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive-aviz favorabil; 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 

  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate    
Hotărârea nr.124/2018 se aprobă  în unanimitate 
 
 

  La punctul 24 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului “REABILITAREA 
CLĂDIRILOR PUBLICE DIN MUNICIPIUL HUNEDOARA PENTRU CREȘTEREA 
EFICIENȚEI ENERGETICE - COLEGIUL NAȚIONAL IANCU DE HUNEDOARA“ și a 
cheltuielilor legate de proiect. 
 

D-nul. Ilea Sorin: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive-aviz favorabil; 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 



   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 

  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-8 se aprobă în unanimitate    
Hotărârea nr.125/2018 se aprobă  în unanimitate 

 
 

                     La punctul 25 al ordinii de zi (adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție).  Proiect de hotărâre privind majorarea capitalului social al 
Societății SALUBPREST HUNEDOARA SRL. 

  
D-nul. Ilea Sorin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
    

  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate    
Hotărârea nr.126/2018 se aprobă  în unanimitate. 
 
 

                     La punctul 26 al ordinii de zi (adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane 
prin curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna februarie 2018. 
  

D-nul. Ilea Sorin: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive-aviz favorabil; 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
    

  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 



 
Titlul hotărârii se aprobă cu 17 voturi ”pentru„ (Ardelean Daniel 

Cosmin, Bădin Ioan, Borca-Lucan Laura Valentina, Constantin Ioan, Fărcaș Bianca 
Magdalena, Filiche Ionel Marius, Ilea Sorin, Jitian Simion, Kofity Zoltan, Leanca 
Marius, Olariu Nicoleta, Palcău Ciprian Ștefan, Popa Mihaela, Todor Ramona 
Elena,Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Popovici Corina Virginia) și 2 voturi 
”împotrivă” ( Vlad Săndel, Giurgiu Radu-Bogdan). 

 
Art.1-3 se aprobă  cu 17 voturi ”pentru„ (Ardelean Daniel Cosmin, Bădin 

Ioan, Borca-Lucan Laura Valentina, Constantin Ioan, Fărcaș Bianca Magdalena, 
Filiche Ionel Marius, Ilea Sorin, Jitian Simion, Kofity Zoltan, Leanca Marius, Olariu 
Nicoleta, Palcău Ciprian Ștefan, Popa Mihaela, Todor Ramona Elena,Scurtu Raul, 
Voinia Claudiu Sorin, Popovici Corina Virginia) și 2 voturi ”împotrivă” ( Vlad Săndel, 
Giurgiu Radu-Bogdan). 

 Art.4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.127/2018 se aprobă cu 17 voturi ”pentru„ (Ardelean Daniel 

Cosmin, Bădin Ioan, Borca-Lucan Laura Valentina, Constantin Ioan, Fărcaș Bianca 
Magdalena, Filiche Ionel Marius, Ilea Sorin, Jitian Simion, Kofity Zoltan, Leanca 
Marius, Olariu Nicoleta, Palcău Ciprian Ștefan, Popa Mihaela, Todor Ramona 
Elena,Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Popovici Corina Virginia) și 2 voturi 
”împotrivă” ( Vlad Săndel, Giurgiu Radu-Bogdan). 

 
PAUZĂ 20 DE MINUTE 

 
                     La punctul 27 al ordinii de zi (adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție).  Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local 
al municipiului Hunedoara nr. 288/2017 privind aprobarea Regulamentului Intern și a 
Regulamentului de Organizare și Funcţionare a Spitalului Municipal „Dr. Alexandru 
Simionescu” Hunedoara. 
  

D-nul. Ilea Sorin: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 

         -Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 

  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate    
Hotărârea nr.128/2018 se aprobă  în unanimitate. 
 
 
 

                     La punctul 28 al ordinii de zi (adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Acord între Municipiul 



Hunedoara și Autoritatea Națională pentru Administrare și Reglementare în Comunicații 
(ANCOM). 
  

D-nul. Ilea Sorin: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
    
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate    
Hotărârea nr.129/2018 se aprobă  în unanimitate. 
 

                     La punctul 29 al ordinii de zi (adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare între 
Municipiul Hunedoara și Agenția de Plăți și Intervenție pentru Agricultură (APIA) – Centrul 
Județean Hunedoara. 
  

D-nul. Ilea Sorin: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
    
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate    
Hotărârea nr.130/2018 se aprobă  în unanimitate. 
 

                     La punctul 30 al ordinii de zi (adoptă cu votul majorității consilierilor în 
prezenți).  Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală Ordinară a Acționarilor la Societatea APA 
PROD S.A. 
  

D-nul. Ilea Sorin: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
   



  Dnul Secretar Laslău Militon Dănuț: 
  ” Domnul Palcău a anunțat că nu participă la dezbatere și la vot.„ 
 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
    
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
  
Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi. 
Art.1-7 se aprobă cu 18 voturi. 
Hotărârea nr.131/2018 se aprobă cu 18 voturi. 
 

                     La punctul 31 al ordinii de zi (adoptă cu votul majorității consilierilor 
prezenți).  Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 01.04.2018 – 
31.05.2018. 
  

D-nul. Ilea Sorin: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
    
Se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dnul Jitian Simion: 
” Propun ca președinte de ședință, în perioada următoare să fie, colegul 

nostru, Claudiu Voinia.” 
  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate    
Hotărârea nr.132/2018 se aprobă  în unanimitate. 
 
 

 32. Prezentarea Raportului Primarului Municipiului Hunedoara privind starea 
economică, socială şi de mediu a Municipiului Hunedoara pe anul 2017. 
 

33. Prezentarea Raportului Primarului Municipiului Hunedoara privind situația 
gestionării patrimoniului municipiului Hunedoara pe anul 2017. 

 
34. Prezentarea adresei Agenției Naționale de Integritate nr. 9054/G/II/16.03.2018, 

înregistrată la Primăria municipiului Hunedoara sub nr. 21767/22.03.2018. 
 

35. Prezentarea Notei de control nr. 2627/19.03.2018 a Instituției Prefectului - 



Județului Hunedoara, înregistrată la Primăria municipiului Hunedoara sub nr. 
21771/22.03.2018. 

 
36. Diverse.   
 

D-nul. Ilea Sorin: 
„Înscrieri vă rog. Domnul Giurgiu, doamna Popovici, domnul Scurtu.” 

 

D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
„Da, în sală se află și domnul director al A.D.I. Câini fără stăpân așa  cum la 

solicitarea dvs., dânsul a  venit la întâlnirea de astăzi, la ședința de astăzi și îl rog pe 
dânsul prima dată să ne facă o scurtă informare  cu privire la activitatea ADI-ului 
municipiului Hunedoara.” 

 
D-nul. Ilea Sorin: 
„Vă rog.” 

 

  Domnul Dir. Executiv dr. Cioran Adrian: 
  „Bună ziua, mulțumesc de invitație. Permiteți-mi să fac un raport de activitate 
de pe anul 2017 privind adăpostul Hunedoara. 
  Date generale. Adăpostul din municipiului Hunedoara este situat pe strada 
Rotarilor nr. 70, cred că nu are rost să,  trec peste latura asta de introducere și să mergem 
direct  pe cifre. Activitatea adăpostului estimată în cifre, întreaga activitate se rezumă în 
felul următor: câini prezenți în adăpost în anul 2017 01.01 – 73, capturați pe anul 2017- 
556, adoptați și revendicați – 455, eutanasiați – 122, prezenți în adăpost la 31.12.2017-52. 
  Cheltuieli înregistrate. Cheltuielile înregistrate pentru capturarea unui câine 
fără stăpân sunt redate în tabelul de mai jos. Conform acestor costuri cuantumul 
cheltuielilor pentru această activitate pentru anul 2017 a fost de 17.514 lei însemnând 556 
de câini înmulțit cu 31,50 este suma care am spus-o anterior. Cotă de 10% din materialele 
folosite pentru capturare -12 lei, valoare anestezicului – 16 lei, cotă de 0,5% din valoarea 
crosei folosite pentru capturare – 3,5 lei. Total costuri pentru capturarea unui câine – 31,5 
lei, total cheltuieli pentru capturarea unui câine, după cum am spus – 17.514 lei. 
  Am făcut o explicare ce înseamnă 10%, 0,5% dacă sunteți amabili, o să 
continui. Cotă de 10% din valoarea materialelor folosite pentru capturare – pentru 
tranchilizarea unui câine se folosește o seringă specială de tranchilizare cu ac de 
tranchilizare cu obturator și cotă din butelia de dioxid de carbon. Uneori seringa și acul se 
pierd de la prima folosire, deoarece unii câini sunt rezistenți la tranchilizante și fug cu 
seringa și acul implicit reies niște costuri suplimentare. La maxim 10 utilizări seringa se 
uzează fizic iar acul se rupe. Costul per seringă este în jur de 120 lei, deci ați înțeles ce 
înseamnă  în principiu cei 12 lei din cei 120 de lei reprezentând 10%.   
 Valoarea anestezicului. Pentru tranchilizarea unui câine se folosesc în medie de 4 
ml de anestezic, în valoare de 16 lei. Dacă tranchilizarea nu este eficientă de la prima 
încercare, vor apărea costuri suplimentare.  
  Cota de 0,5 % din valoarea crosei folosită pentru capturare. Prețul mediu 
unei crose este de 700 lei, crosa se poate deteriora, având o pondere de maxim 200 de 
câini folosiți cu această crosă rezultă un 0,5% din valoarea inițială, respectiv 3,50 lei.  
  Cheltuielile medii pentru întreținerea unui câine în adăposturile asociației 
sunt în cuantum de 2,5 lei per zi pentru hrană. Având în vedere că în fiecare lună, media 
câinilor prezenți în adăpostul din Hunedoara este de 91 de câini, cuantumul acestor 
costuri se ridică la 83.037 lei.  
  Cheltuieli medii pentru eutanasia unui câine este de 35 lei. În anul 2017 
aceste costuri s-au ridicat la 4.270 lei, respectiv 122 câini eutanasiați x 35 lei rezultă suma 



de 4.270 lei. 
  Cheltuielile pentru neutralizarea deșeurilor animaliere provenite din 
activitatea adăpostului sunt următoarele: 0,6 Euro/kg TVA inclus x 122 câini x 20 kg 
(media/câine) rezultă un cost de 6.734,4 lei. 
  Cheltuielile în anul 2017 pentru combustibilul necesar deplasării 
autoutilitarelor repartizate în adăpostul Hunedoara sunt în cuantum de 9.000 lei, cu o 
medie de 15 bonuri/lună x 50 lei rezultă 9.000 lei. 
  Cheltuielile cu apa, gazul, energia electrică pe anul 2017 au totalizat 6.600 
lei, 500 lei este media lunară cu aceste cheltuieli.  
  Cheltuielile cu salariile pe anul 2017 pentru cei 5 angajați, respectiv medic 
veterinar, șofer, 3 îngrijitori-prinzător sunt următoarele: medicul veterinar, salariul net … 
cred că nu are rost, o să trec la suma totală, respectiv 156.240 lei reprezintă cheltuieli cu 
salarizarea. 
  Un rezumat al costurilor necesare funcționării pe anul 2017 relevă 
următoarele calcule: 

Cheltuieli pentru capturarea câinilor – 17.514 lei; 
Cheltuieli cu întreținerea câinilor în adăpost – 83.037,05 lei; 
Cheltuieli cu eutanasia – 4.270 lei; 
Cheltuieli cu neutralizarea – 6.734 lei; 
Cheltuieli cu combustibilul – 9.000 lei; 
Cheltuieli apa și gazul – 6.600 lei; 
Cheltuieli cu salarizarea – 156.240 lei; 

Rezultă un total de 283.395,90 lei. 
Cuantumul cotizației dacă nu mă înșel pe anul 2017 a fost de 151.312,5 lei. 
Mulțumesc.” 

   
 

D-nul. Ilea Sorin: 
„Mulțumim.” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Da, vreau să îi mulțumesc în primul rând domnului director, domnului medic 

director. Avem o  relație bună. Evident și noi, și dânsul dorește îmbunătățirea activității în 
municipiul Hunedoara dar sunt situații în care pur și simplu nu depinde de noi. Asta nu ca 
o scuză. Poliția locală patrulează noaptea încercând să găsim acei vajnici apărători ai 
animalelor care aduc câini pe întuneric în municipiul Hunedoara. Încercăm să oferim 
condiții cât mai bune în adăpost. Încercăm, și eu cred că am reușit până la această oră să 
respectăm în primul rând legea pentru că este o lege. E adevărat, sunt zeci de solicitări 
ale cetățenilor mai ales în mediul on-line care ne solicită ridicați câinii cutare, ridicați câini 
din zona cutare. Am făcut foarte multe acțiuni de acest gen și îl asigur pe domnul doctor că 
vom face tot ce depinde de noi pentru ca acele condiții în care sunt găzduiți să fie la 
standardele care spune legea, nu că spun eu ci ceea ce spune legea. Totodată avem o 
relație bună și cu doamna medic veterinar de la Hunedoara și faptul că aceste capturări de 
câini se fac chiar de la primele ore ale dimineții fără condiții că lumea începe serviciul 
numai la ora 8, am pus și la ora 5 dimineața, dovedește că relația aceasta instituțională 
între Primărie și A.D.I. trebuie să continue și evident, să intensificăm aceea acțiune care 
am spus cu verificarea tuturor câinilor de la curțile oamenilor de unde de fapt provine acest 
abandon. Mulțumesc domnule doctor.” 

 
D-nul. Ilea Sorin: 
„Mulțumim domnule director. Dacă colegii au întrebări pentru domnul director. 

Domnul Giurgiu, vă rog.” 



 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
„Mulțumesc. Aș dori pentru data viitoare când veți solicita cota per cetățean 

din orașul Hunedoara să fiți prezent, să vă putem adresa întrebările în termen și doi, să-mi 
spuneți care este opinia dvs. legată de scandalurile în care a fost implicat ADI-ul  cu 
diverse ONG-uri atât pe Facebook cât și în celelalte variante ale mediului online. De 
exemplu cu Federația Națională pentru Protecția Animalelor, cu ….. de la București de a 
ieșit cu niște plângeri adresate Prefecturii, ș.a.m.d. În care se vorbește de faptul că ar fi 
mai puține animale în adăpost decât cele declarate și lucruri de genul acesta.” 

 
  Domnul Dir. Executiv dr. Cioran Adrian: 
  „Să încep cu începutul. E foarte adevărat în anul 2017, Serviciu Județean 
pentru Ocrotirea Câinilor fără stăpân a trecut o perioadă foarte urâtă și gratuită. O serie de 
ONG-uri au înțeles că este timpul să dispărem de pe piață. Noi, ca entitate. Cred că a, 
demonstrat din 2012 până în prezent care este utilitatea. Personal mă abțin la orice 
comentariu pentru că în momentul de față sunt foarte multe dosare la adresa Asociației și 
organele abilitate așteptăm să-și dea girul pe tot ceea ce s-a întâmplat la Petroșani. Din 
2012 până în prezent cred că se vede foarte bine ce am făcut. Personal, pot să spun că în 
municipiul Hunedoara unde am început activitatea am sterilizat peste 3.500 de câini, eu 
personal ca medic. Domnul Primar mi-a spus medic director, așa este, am început ca 
medic veterinar la Adăpostul Hunedoara unde am sterilizat numărul de câini. Și se vede 
rezultatul. Mi-am manifestat concursul, largul concurs într-o bună colaborare. Dar numai în 
termenii legali cu aceste Asociații, cu aceste ONG-uri. Discutați de Federația Națională 
pentru Protecția Animalelor, în speță doamna Carmen Arsenie. Repet, am o colaborare 
instituțională foarte bună dar doar instituțională și doar și spiritul și litera legii. Altfel, îmi 
pare rău nu putem să discutăm.  
  Ca o paranteză, referitor la municipiul Hunedoara, începând de astăzi o să 
funcționeze două echipe de capturare. Nu o să mai avem o singură mașină, o să avem 
două echipe de capturare pentru a dinamiza procesul de capturare. E foarte adevărat, 
problematica câinilor fără stăpân din punctul meu de vedere se rezumă la nerespectarea 
Ordinului 1/2014 privind legislația câinilor cu stăpân. Câinii care au fost în 2012 în 
municipiul Hunedoara garantat nu mai sunt în 2018. Dar reproducerea necontrolată a 
câinilor cu stăpân și lipsa identificării acestora se transpune în existența câinilor pe 
stradă.” 
 

D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
  „Vă  mulțumesc.” 
 
  Domnul Dir. Executiv dr. Cioran Adrian: 
  „Pentru puțin.” 
 

D-nul. Ilea Sorin: 
„Mulțumim, domnule doctor. Trecem la diverse, doamna Popovici, vă rog. ” 
 
D-na. Popovici Corina Virginia: 

  „Mulțumesc. Domnule Primar, data trecută vă exprimați părerea că ar trebui 
interzis parcarea pe B-dul Dacia la intrarea în localitate. Ați gândit un proiect de amenajare 
a unor parcări totuși pe bulevard? Pentru că este imposibil după ora 6 să parchezi în 
spatele blocurilor în parcările deja amenajate. Sunt supraaglomerare și pur și simplu te 
învârți până găsești loc de parcare și de obicei pe stradă, pe bulevard te mai descurci. 
Asta pe de o parte. Și pe de altă parte am mai discutat problema parcurilor și ne-ați indicat 
să vorbesc cu administratori de blocuri ca atunci când sunt grupuri care distrug aceste 



parcuri să sune la Poliția Locală. În micro 4, mi-a spus cineva că sunând la Poliția Locală, 
până când aceștia s-au deplasat la fața locului, grupul de tineri a dispărut din zonă și 
amenda era să o încaseze domnul administrator. În timpul iernii au continuat distrugerile, 
au dispărut panouri de gard și pentru că ziua este scurtă, știm că parcurile sunt dotate cu 
sisteme de iluminat cu energie solară. Ziua fiind mai scurtă, acestea nu au mai funcționat 
toată noaptea și sub incidența acestui fapt s-au petrecut și lucruri mai puțin plăcute. M-am 
gândit la un sistem de camere de supraveghere, nu știu dacă Primăria a luat în 
considerare acest fapt. Cred că și pentru supravegherea copiilor mici, bine aceștia trebuie 
însoțiți de părinți categoric sau de cineva din familie dar, seara sunt foarte mulți tineri, de la 
13, 14 ani. Eu am văzut, am fost martoră a acestui fapt. Grupuri care se urcă pe 
acoperișurile căsuțelor acelea de la gropile cu nisip, pe tobogane, și sar și rup bare de 
protecție, ș.a.m.d. Mulțumesc.” 
 

D-nul. Ilea Sorin: 
„Vă rog, domnule Primar.” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
„Mulțumesc. În legătură cu locurile de parcare, vis a vis de închiderea 

circulației în momentul de față tot ceea ce a fost gândit pe subsecvent ca și locuri de 
parcare în zona Piața Florilor și Cocsarilor a fost îndeplinit. Deci, chiar sunt mai multe 
locuri de parcare. Este posibil și ceea ce spuneți dvs. ca după ora 18 să nu mai găsești un 
loc de parcare pentru că este complicat în orice oraș din lumea asta nu o să ai un loc de 
parcare suficient pentru că nu ai spațiu. Asta nu înseamnă că nu vom încerca să mai 
identificăm mai multe parcele dar și aici ne lovim de o contradicție. Acolo unde am dori să 
facem un loc de parcare, în Piața Florilor în spate la blocuri, cred că E-urile sunt acolo, s-
au opus cetățenii. S-au opus cetățenii, ceilalți care… acum unii s-au opus că, într-adevăr 
să nu distrugem zona verde alții se opun că se opun. Și atunci există un conflict de idei. 
Evident că închiderea circulației se poate face și pe o anumită perioadă de timp. Deci mă 
gândeam că doriți să spuneți dvs. să putem să folosim banda întâi de la o anumită oră, ora 
18 până dimineața. Va urma o discuție cu Poliția Rutieră. Săptămâna trecută am avut o 
întâlnire, tot așa la solicitarea noastră la Prefectura Hunedoara unde au participat șeful 
Inspectoratului Județean de Poliție cu șeful de la Situații de Urgență, toate organele 
acestea ale Statului și unde am stabilit anumite protocoale, protocoale care vă vor fi 
supuse dezbaterii cât de curând în Consiliul Local privind patrulele mixte de patrulare 
tocmai pentru a preîntâmpina distrugerile de care vorbiți. Evident că luăm în calcul 
extinderea rețelei de supraveghere video doar că toate investițiile, tot făcând investiții pe 
asta lași deoparte altele. Dvs. ați văzut cât înseamnă impozitele și taxele cetățenilor care 
solicită multe lucruri, practic vorbim undeva între 9 și 11% din bugetul local. Atât înseamnă 
impozitele și taxele. Dar, pentru că avem de a accesa pe fonduri europene gândim chiar și 
acolo, să depunem proiect pentru extinderea sistemului de supraveghere video. În 
momentul de față noi l-am extins, așa cum am mai spus, pe aceste platforme la care se 
lucrează, platforme de gunoi îngropate și totodată modernizarea dispeceratului Poliției 
Locale pentru că trebuie să și vezi aceste lucruri în timp real adică să nu le stochez într-o 
bază de date și să te uiți din când în când la ele. Eu sper ca prin acest protocol cu Poliția 
municipiului Hunedoara să îmbunătățim patrularea. Suntem dispuși să punem la dispoziția 
dânșilor resursa umană pe care o avem în așa fel încât împreună să acoperim o arie cât 
mai mare din municipiul Hunedoara. Să nu uităm, și Poliția municipiului are foarte multe 
probleme cu asigurarea resurselor umane. Nu sunt eu cel care să explic dar pentru că am 
participat la această discuție știți faptul că au ieșit la pensie foarte mulți polițiști de curând, 
a dus la împuținarea până la urmă a efectivelor. Dar, repet încă odată, vom încerca tot ce 
este omenește posibil să asigurăm un grad al siguranței a cetățeanului cât mai mare prin 
acest protocol și prin această patrulare extinsă. 



Vă mulțumesc și pentru sugestia cu ora 18.” 
 
D-nul. Ilea Sorin: 
„Domnul Giurgiu, vă rog.” 
 
D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
„ Mulțumesc. Domnule Primar, la punctul unu vă interpelez și public după ce 

săptămâna trecută am discutat în biroul dvs. aceleași subiecte privind starea drumurilor 
din Hunedoara. Vă rog a lua măsuri urgente pentru a asfalta gropile de pe strada Rotarilor 
care după cum mi-ați spus a fost predată către Consiliul Județean în cadrul proiectului de 
reabilitare a drumului spre Călan, suportă un trafic intens…” 

 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
„Numai puțin. Strada Rotarilor nu are legătură cu Consiliul Județean. E 

Decebal. E altceva. Rotarilor e cea care coboară pe la Unitatea Militară printre case și care 
iasă în Centru Vechi.” 

 
D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
„Exact, este cea care urcă practic către Unitatea Militară. E drumul acela în 

pantă. Decebal, mă scuzați atunci. La Decebal făceam referire, este eroarea mea. Deci la 
Decebal. Și suportă un trafic intens și conducătorii auto nu au nici un fel de vină că au 
trecut mai bine de doi ani de zile de când vorbim de asfaltare și lărgirea acestui drum și nu 
se întâmplă nimic. Cele mai multe, gropi mă refer, le găsim de la Unitatea Militară către 
intersecția cu drumul Hațegului. Aceeași remarcă o am și pentru Centrul orașului unde 
așteptăm de un an de zile să înceapă lucrările la pietonală dar până în momentul prezent 
nu avem decât gropi. Și nu credeam că am să spun vreodată asta dar vă rog a urgenta 
procedurile pentru realizarea pietonalei astfel încât Centrul să nu mai fie o denivelare 
uriașă ce distruge mașini sau acumulează după ploi adevărate lacuri.” 

 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
„Pot să răspund acum?” 
 
D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
„Chiar vă rog.” 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
„Urgenta procedurile? Noi respectăm o lege. Și am mai explicat-o de multe 

ori.” 
 
D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
„Legea nu vă spune nici când… de anul trecut puteați să le încărcați și pe 

SEAP  se puteau face multe.” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
„Sunt încărcate la timp, sunt procedurile făcute iar a accelera procedurile 

altfel decât legal, înseamnă corupție.”  
 
D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
„Eu nu vorbesc de asta.” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
„Sunt convins că nu de asta ați vrut să spuneți.” 
 



D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
„De un an de zile noi stăm cu niște gropi.” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
„De un an de zile. În momentul de față, executarea fântânilor pentru că acolo 

începe primul proiect, se află la Consiliul Național de Contestații. Firmele contestându-se 
între ele. Asta este o problemă națională. Noi, adică noi aparatul propriu al Primarului prin 
serviciul de Achiziții Publice a respectat procedura ad litteram.”  
      

D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
„Nu contest lucrul acesta.” 

   
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 

  „Sigur, dar vreau să și explic pentru că ați vorbit și până la urmă aveți 
dreptate. Adică ce se întâmplă, nu? că aia era ideea. Deci urma să semnăm contractul, a 
fost declarată firma câștigătoare, firma de pe locul doi a înaintat o contestație și acum vom 
aștepta o lună de zile ca acest Consiliu Național de soluționare a contestațiilor (C.N.S.C.-
.ul) să soluționeze acea contestație. Nu mai ține absolut nimic de Primăria Hunedoara și 
eu sunt nemulțumit de o sută de ori decât dvs. pentru că responsabilitatea este foarte 
mare, stăm în loc cu acel proiect din cauza contestațiilor și din cauza unei legi a achiziției, 
total inadecvată cu ceea ce trăim în momentul de față. S-a mai discutat de foarte mulți 
primari care au spus că nu este în regulă, dar ne supunem legilor acestei țări. O încălcare 
a legii înseamnă abuz în serviciu, efectiv corupție, nu?” 
 

D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
  „Vă dau dreptate. Același lucru vroiam să-l spun și pentru Mihai Viteazu. 
Ideea este că atunci când apar gropi, chiar dacă noi știm că va urma o reabilitare peste o 
lună, șase, un an, să astupăm, să plombăm gropile la timp. Fiindcă este vorba de respect 
față de participanții la trafic. Eu la asta mă refer.” 
 

D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
  „Și aici, v-am răspuns și atunci, Mihai Viteazu se află în momentul de față în 
analiza tehnică și financiară. Foarte multe firme care s-au prezentat la licitație, este o 
transparență totală, nimeni nu-și permite să încalce legea pentru că nu ne jucăm cu 
libertatea noastră. Nu mai sunt vremurile în care era lucrarea și firma. Aduceți-vă aminte 
cei din Consiliul Local. Și acolo sunt șase firme care în spate sunt cu alții, care se susțin 
unii pe alții. Așteptăm această evaluare, am trimis și noi solicitări către firme să ne 
răspundă la diverse întrebări. În momentul în care se finalizează procedura pe respectarea 
termenelor legale se va semna contractul. Până atunci, avem un program de plombări pe 
drumuri, program care l-am discutat cu societatea noastră și chiar începând de astăzi s-au 
și început în cartierul Micro 5. De ce nu ne-am apucat când a nins și a plouat? Păi de aia, 
că nu-mi permit să arunc oamenilor pe fereastră. Nu sunt banii mei, sunt responsabil pe 
ceea ce semnez. Ce ar fi spus unii cetățeni când ar fi văzut utilajul de plombare cum 
plomba pe ploaie?” 
 

D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
  „Nu vorbim de iarnă.” 
 

D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
  „Ca atare, începând de astăzi vremea ne permite, nu? știți că a nins până 
acum, au trecut la decapat suprafețele respective și vom plomba zonele despre care 
vorbim.” 



 
D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
„Perfect. Deci asta înseamnă că de acum înainte când apare o groapă nu o 

lăsăm să se dezvolte da? prin trafic și o plombăm imediat. E ok ideea dvs. și vă 
mulțumesc.” 

 
 Datorită discuţiilor dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu poate reda 
cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 

D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
„Da, normal. Traficul generează la urma urmei gropi, da? mai ales după iarnă 

datorită materialului antiderapant. Nu vorbim despre asta, important este că s-a început 
procedura. Acum, eu mai am o întrebare.  

În cadrul ideii legate de B-dul Mihai Viteazu, îmi puteți spune dacă drumul ce 
pleacă de pe bulevard, prin fața magazinului Supeco și e paralel cu Dacia, merge prin 
spatele blocurilor, va intra în reabilitare sau nu?” 

 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
„Încă odată, mai clar. Mihai Viteazu știți strada, da?” 

 
D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
„Da. De pe Mihai Viteazu se face la dreapta către Supeco și merge în spatele 

blocurilor de pe b-dul Dacia. E o alee paralelă cu B-dul Dacia. Da, între Sanitas și Stadion 
ca să spun așa. Aleea aceea, nu are nici un fel de nume., intră în reabilitare și ea?” 
 

D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
  „Cu siguranță are un nume. B-dul Dacia înseamnă doar bulevardul Dacia.” 
 

D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
  „Corect. Și care e numele atunci? Că nu am găsit-o pe Facebook. Nu pe 
Facebook, pe străzile din Hunedoara.” 
 
 

D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
  „O să verificăm pe nomenclatura stradală.” 
 

D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
„Deci am căutat pe străzi în … nu știu, eu am căutat-o pe Google și am dat 

străzi Hunedoara să văd exact cum se numește și nu am descoperit.” 
 

  Datorită discuţiilor dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 

 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 

  „Cu siguranță dacă sunt pe B-dul Dacia nu poate apare pe Mihai Viteazu și 
atunci o să facem noi. Mai trebuie să facem și pe buget propriu, nu?” 
 

D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
  „Ok, e în regulă. Deci atunci asta ar urma în regie proprie.” 
 

D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
  „B-dul Dacia,în principiu tot ce ține, b-dul Mihai Viteazu, mă scuzați, ce ține 



de la intersecția din Traian, până sus aici la benzinărie.” 
 
 Datorită discuţiilor dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu poate reda 
cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 

D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
  „Bun, deci aia va fi pe fonduri proprii. Că asta era ideea. Ok. E în regulă. 
  La punctul doi. Am fost solicitat de un grup de locatari de la blocurile de pe 
Mihai Viteazu să vă rog a găsi o soluție la problema parcărilor mașinilor mari tip Tir-uri sau 
dube ce rămân peste noapte sau la sfârșit de săptămână în zona respectivă. Atât în 
parcarea existentă dar și în partea stângă a străzii cum se coboară de la Golgota. Ele nu 
numai că încurcă circulația dar și persoanele ce le dețin încep a le ambala, a le repara la 
motoare și zgomotul devine extrem de deranjant, mai ales dis-de dimineață sau în week-
end-uri. De asemenea, sunteți rugat de aceiași locatari să instalați măcar două coșuri de 
gunoi în parcarea din zonă, deoarece în lipsa lor participanții la concursurile de primire 
carnet de șofer nu au unde să-și lase paharele, pet-urile, țigările consumate sau orice alte 
resturi. Și după un asemenea concurs rămân resturi.  
  La punctul trei. Un cetățean m-a atenționat că la punctul de colectare a 
gunoiului din spatele Finanțelor Publice, parcarea din spatele blocului s-a uitat ridicarea 
containerului cu sticlă colectată selectiv. Dacă celelalte containere au fost ridicate la 
termen, pentru acesta din păcate ridicarea nu a funcționat. Cum el este plin și locatarii nu 
mai au unde depozita sticlele, îl rog pe domnul director Poanta să ia măsurile ce se impun 
pentru rezolvarea situației.”   
 

D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
  „Numai o secundă, îmi cer scuze. Avem o aplicație a Primăriei, astăzi am fost 
informat că am ajuns la numărul 600 cred că de cei care au descărcat-o. Este foarte utilă 
pentru că asta cu containerul cu sticle se poate rezolva imediat. Deci este suficient, să le 
spuneți și dvs. în calitate de consilier celor cu care intrați în dialog, să apeleze cu 
încredere. Noi imediat ce vedem, putem să sunăm. Așa dacă se așteaptă până la ședința 
de Consiliu durează foarte mult. Informarea asta este bună și ne scutește de probleme. 
Deci chiar ne-ar ajuta. Sigur, o să transmitem imediat.” 
 

D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
  „O vom promova fiindcă este foarte bună. Vă dau dreptate.” 
 

D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
  „Câteodată nu răspundem la timp, știu. Nici nu am spus că suntem perfecți și 
îmi este greu să cred că este o administrație perfectă în lumea aceasta. Dar, asta nu 
înseamnă că nu ne dăm interesul mai ales aici unde e un lucru minor. Ceea ce ați spus 
dvs. este un lucru minor și nu ar trebui să se întâmple, să ridici un container de sticle. Deci 
vă rog  să promovați această aplicație a Primăriei pentru că merită să fim informați cât mai 
rapid. ” 
 

D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
  „Ok. Vă mulțumesc. Acum legat de parcarea de la Policlinica Spitalului ce a 
devenit mai mult decât neîncăpătoare și vă propun ca modalitate de rezolvare a situației 
folosirea parcării de peste drum, cea de lângă Siderurgistrul. La stânga de pe Victoriei, 
cum mergi către 1848. Parcare ce poate fi ușor amenajată, chiar extinsă pentru a adăposti 
cel puțin 50-60 de autoturisme, în timp ce actuala parcare de la spital ar putea fi folosită 
doar de mașini de salvare, de pompieri, poliție, taxi-urile care vin și pleacă și poate chiar o 
mini-stație de taxi-uri ce poate fi amplasată în zona unde e parcarea capelei. 



 Distanța dintre parcarea propusă și spital este undeva la 50-60 metri și mi se pare 
acceptabil deoarece vorbim de o policlinică și nu de o urgență.” 
 
  D-nul. Primar Bobouțanu Dan:  
  „Să știți că am luat în calcul extinderea parcării dar nu acolo pentru că avem 
o problemă și cu situația juridică a terenului. Să nu uităm, vorbim de terenul unei alte 
entități. În a doua jumătate a anului, deci după ce se face rectificarea bugetară, o să cer 
întocmirea unui proiect, chiar în fața Policlinicii, păstrând o anumită zonă verde, dar lărgind 
parcarea. Sigur, se impune, o știm, sunt foarte multe lucruri de făcut. Nu întâmplător acel 
contract acord-cadru se cifrează undeva la 300 mil. lei deci o sumă imensă. Asta 
demonstrează că avem foarte, foarte multe lucruri de făcut în Hunedoara. Dar luăm în 
calcul.” 
 

D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
  „Mulțumesc. Și la punctul cinci, constat că în Hunedoara deși există locuri de 
parcare reabilitate nu se aplică Legea 448/2006 privind protecția și promovarea drepturilor 
persoanelor cu handicap, ce la art. 65. prevede: în spațiile de parcare de pe lângă clădirile 
de utilitate publică, precum și în cele organizate, vor fi adaptate, rezervate și semnalizate 
prin semn internațional cel puțin 4% din numărul total al locurilor de parcare, dar nu mai 
puțin de două locuri, pentru parcarea gratuită a mijloacelor de transport pentru persoane 
cu handicap. Parcarea gratuită există dar nu există din păcate locurile pentru persoanele 
cu dizabilități și ca urmare am să vă rog să luați măsurile ce se impun pentru aplicarea 
legii. Vă mulțumesc.” 
 

D-nul. Ilea Sorin: 
„Mulțumim, domnul Scurtu vă rog.” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
„Mulțumesc. În legătură cu o parcare asfaltată aș dori să discutăm. Despre 

parcarea din zona Capra Neagră. Doresc, niște cetățeni, am discutat cu dânșii și ce se 
întâmplă cu parcările din această zonă? Au fost trasate anul trecut în luna august-
septembrie și nici până în momentul de față nu s-a făcut licitație pentru ele. Oamenii 
doresc să încheie un contract de închiriere pentru respectivele parcări dar, se pare că în 
momentul de față nu dorim să încasăm bani sau nu știu ce se întâmplă de nu sunt puse 
pentru licitație.  
 Și o altă problemă. În urma unor discuții cu mai mulți cetățeni în legătură cu Capela 
de la Valea Seacă, aș dori să discutăm. Am constatat faptul că acolo sunt probleme în 
ceea ce privește curățenia. Am și câteva poze în acest sens. Aș dori să știu la ce perioadă 
de timp se face dezinfecția la acest spațiu și să vedem dacă facturile, eu știu, dacă sunt 
ceva facturi cu cheltuieli aferente în lunile ianuarie, februarie, martie. O altă problemă 
semnalată de cetățeni ar fi încasarea banilor pentru locul de veci și munca prestată care 
se face pe foi volante fără să se emită vreun bon fiscal sau factură fiscală. De ce spun 
asta? Am primit de la mai mulți cetățeni, deci nu unul singur. Deci mi-a arătat chitanța pe 
Primăria Hunedoara, chitanța ștampilată în care scrie garanție pământ 150 Ron, taxă 
capelă 192, deci pentru cele două zile în care s-a stat și o altă foaie volantă, deci o foaie 
normală care este și capsată de chitanța Primăriei municipiului Hunedoara cu 1.200 lei 
pentru săpat, zidit primul nivel. Semnătura aparține doamnei administrator Gabor Bianca. 
Fără a exista bon fiscal, sigur. Deci acolo, cred că sunt foarte mari probleme, în ceea ce 
privește, deci am facturi din luna decembrie, am din această lună din luna martie și cred 
că tot așa s-a mers, 10% Primăria municipiului Hunedoara și 90% doamna administrator 
sau din câte știu dânsa se ocupă, asta știu sigur, de această problemă. Mulțumesc.” 
 



D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
  „Ceea ce demonstrează încă odată că în Partidul Social Democrat este 
democrație, nu? Ei bine, noi ne întâlnim și discutăm dacă avem probleme, dar acolo nu le 
spunem, pentru că e frumos în public, să știe toată lumea și să fie transparență domn 
profesor, deci se demonstrează, da? Nu pare așa? Pare altfel? Am înțeles, știu. Discutăm 
pe urmă, am înțeles. Adică acele care se pot rezolva foarte repede dar… Avem aceste 
parcări care au fost construite din bani publici și un Regulament pentru trasarea lor, pentru 
înregistrarea lor și totodată pentru licitații. Pentru că fiind vorba de domeniu public se face 
o licitație, chiar dacă e vorba de un loc de parcare. Sunt foarte multe asemenea locuri și 
avem un calendar. Vom ajunge peste tot. Nu că cineva nu vrea să încaseze banii, ar fi 
impropriu spus. În primul rând pe noi ne interesează să creăm locurile de parcare. Pentru 
că noi când creăm aceste locuri de parcare n-o facem să încasăm banii, noi o facem 
pentru confortul cetățeanului că și noi suntem cetățeni până la urmă. Dar tocmai ca să nu 
existe dispute între cetățeni am încercat să facem o diferențiere. Vom ajunge și în zona 
respectivă fără doar și poate.  
  În ceea ce privește curățenia de la Valea Seacă se face cu ajutorul minim 
social, sau cum îi spunem noi venitul minim garantat. Acești cetățeni care primesc venitul 
minim garantat sunt obligați prin efectul legii să efectueze anumite, sau, să efectueze 
câteva ore de muncă în slujba comunității și atunci noi le facem o situație de lucrări, le 
facem pontaj și toate aceste lucruri și ei fac curățenie nu doar la cimitir, i-ați văzut și prin 
cartiere, pe albia râului Cerna, în funcție de câți avem în fiecare zi. Voi verifica și sesizarea 
domnului consilier privind acele documente pe care le-a prezentat. Vreau documentele în 
copie xerox să fie prezentate la finalul ședinței, înregistrate în clădirea Primăriei de 
dincolo, ele pe circuit vor apărea la mine și în cel mai scurt timp voi trimite Corpul de 
Control pentru a verifica activitatea administratorului de acolo. Mulțumesc.” 
 

D-nul. Ilea Sorin: 
  „Vă mulțumesc pentru participare, declar închisă ședința ordinară. 
Mulțumesc.” 
 
 
 
  PREŞEDINTE,                          SECRETAR,                               ÎNTOCMIT, 

                                                  Laslău Militon Dănuț 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


